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VÝSLEDKY PŘEDCHOZÍHO KOLA

PROGRAM KOLA

TABULKA MSD - F
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27. 5. 10:15 Nový Jičín – Valašské Meziříčí __:__
27. 5. 16:30 Rýmařov – Havířov __:__
28. 5. 10:15 Karviná „B“ – Břidličná __:__
28. 5. 10:15 Opava „B“ – Bohumín __:__
28. 5. 16:00 Krnov – Polanka n. O. __:__
28. 5. 17:00 Bílovec – Hlubina __:__
28. 5. 17:00 Frenštát p. R. – Bruntál __:__

Valašské Meziříčí Karviná „B“ 0:3 (0:2)
B: 24. Motyčka, 45.+2 Vrba, 82. Boateng

Hlubina Rýmařov 2:2 (0:1)
B: 64. Badalyan, 84. Sasko – 12. Hleba, 52. Kolísek
Břidličná Opava „B“ 1:2 (1:0)
B: 15. Kostera – 49. Hranoš, 54. Veselý (pen.)

Havířov Frenštát p. R. 2:1 (1:1)
B: 18. Holec (vl.), 60. Heller – 42. Bzirský
Bohumín Krnov 0:1 (0:1)
B: 7. Mráz

Bruntál Nový Jičín 1:5 (0:1)
B: 66. Kušnír (pen.) – 7. Magdon, 75. Hurta, 82. M. Gaži, 89. Jež, 90.+1 Nieslanik
Polanka n. O. Bílovec 1:2 (1:2)
B: 44. Fusek – 27. Limanovský, 36. Dostál

1. Karviná „B“ 14 5 4 50:22 47
2. Opava „B“ 14 2 7 53:26 44
3. Hlubina 13 4 6 39:20 43
4. Bohumín 12 4 7 44:32 40
5. Nový Jičín 11 4 8 42:34 37
6. ValašskéMeziříčí 10 5 8 38:35 35
7. Havířov 9 7 7 38:34 34
8. Bílovec 9 5 9 43:37 32
9. Krnov 9 5 9 29:36 32
10. Polanka n. O. 8 5 10 27:29 29
11. Rýmařov 7 8 8 32:39 29
12. Frenštát p. R. 4 7 12 24:50 19
13. Břidličná 4 2 17 27:53 14
14. Bruntál 3 5 15 22:61 14



SK JISKRA RÝMAŘOV
FK SK POLANKA N/O

1946
7. místo
11. místo

29
32
39

Milan Furik
Milan Furik

Petr Navrá<l (5)
Petr Kameník (3)
Dušan Dostál (9)
Palys, Dostál (1)

2006
11. místo
7. místo

34
38
34

Pavel Malcharek
Miroslav Matušovič

Jonasz Rafal Piekos (7)
Krys<an J. Majerczyk (3)

Tomáš Wojnar (9)
Tomáš Wojnar (2)

Založení
Loňské umístění
Aktuální umístění

Body
Góly vstřelené
Gólly obdržené
Předseda klubu

Trenér
Nejlepší střelec
Čistá konta
Žluté karty

Červené karty

POSLEDNÍ SOUTĚŽNÍ ZÁPASY

POSLEDNÍ ZÁPAS
23. kolo, 20. 5. 2023, 17:00, Ostrava - Hlubina, rozhodčí: Marek Malimánek

Hlubina - Rýmařo
Rýmařov - Polanka n.O.

Rýmařov - Krnov

Havířov - Frenštát
Nový Jičín - Havířov
Havířov - V. Meziříčí

2:2 D23 2:1
4:1 D22 1:4
3:3 D18/21 0:1

2–2
64. Badalyan, 84. Sasko 12. Hleba, 52. Kolísek

Žk: Bělíček Žk: Konečný, Kameník, Hleba

Otoupalík – Frébort, Tomek, Knedla (61.
Sasko), Knedla, Chlopek (80. Foniok), Petrík
(85. Klíma), Kalay (46. Badalyan), Podraza,
Hrušovský (61. Schmutz), Bělíček. Trenér:

Zdeněk Skotnica.

Kameník – Kneifel (78. D. Furik), K. Kocúr,
Kolísek, Dostál (24. Palys) – Křepelka

(46. Kršek), J. Furik (67. J. Kocúr), Konečný,
Hleba – M. Furik (46. Jeřábek) – Čikl. Trenér:

Milan Furik.
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Havířov je v herní pohodě.
Bude to velmi nepříjemný soupeř.
V tradičním předzápasovém rozhovoru trenér Furik
hovořil o stavu mužstva pře závěrečnými třemi duely
tohoto ročníku divize F. Mužstvo, které je oslabeno
zraněním několika hráčů, je podle rýmařovského trenéra
na konec soutěže nastaveno velmi dobře. Další
prověrkou jeho celku je Havířov.

Sezona jde do finále. V jakém nastavení jde tým do zbývajících tří zápasů?

„Co se týče psychiky a nálady v týmu, tak ta je hodně dobrá. Z Hlubiny jsme si
bohužel odvezli, kromě bodu, také několik zranění, což se promítne do zbývajících
tří zápasů. Na druhou stranu, máme dostatečně široký kádr na to, abychom si s Gm
poradili. Nemyslím si, že by nás to výrazněji limitovalo. Zbylé zápasy odehrajeme
v tom stylu, v němž jsme zvyklí.“

V tabulce se nám nedaří odpoutat se od 11. místa. Herní projev mužstva je ale
mnohem lepší, než na podzim. Souhlasíte?

„Stoprocentně. Jednak jsme přizpůsobili hru tomu, co máme k dispozici. K týmu se
navíc v některých utkáních připojil Jirka, díky němuž je herní obraz hned jiný.
Hrajeme s ním více po zemi a kombinačně. Chválím kluky za to, jak se s touto situací
vypořádali. Celou přípravu jsme hráli na tři útočníky. Na jaře hráváme v útoku na
dva, teď už dokonce v posledních utkáních na jednoho. Góly začali dávat jiní. To je
poziQvum.“

Dnes se utkáme s Havířovem. V posledních letech prohrával s Rýmařovem i
vyšším rozdílem, letos ale udělal velký krok vpřed.

„Ty vysoké prohry z minulých let, to je historie. Je zbytečné se k tomu teď vracet.
Havířov udělal velký kus práce. Není moc týmů, které by na jaře měly lepší formu.
Výsledky má Havířov dobré. Vyšla jim příprava a herní pohodu si přenesli také do
mistrovských zápasů. Určitě to bude velice nepříjemný soupeř.“

Doba je pro fotbal těžká, ale v Rýmařově bychom to měli
zvládnout, řekl Zdeněk Kudlák
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Zdeněk Kudlák je jedním z nejdéle působících
funkcionářů Jiskry. Pro klub pracuje, dle svých
slov, již více než pětadvacet let v pozici
hospodáře. Za sebou však má také hráčskou
kariéru, kterou poté, co s akHvním fotbalem
skončil, plynule navázal na kariéru trenérskou.
Během let vychoval pro rýmařovský fotbal
nespočet hráčů jako trenér přípravek, žáků a
dorostenců.

Jaké byly vaše fotbalové počátky?

„Začal jsem hrát fotbal v roce 1970. To mi bylo
deset let. Ale začínal jsem ve Staré Vsi pod
vedením pana Holého v žácích. Tehdy byli
samozřejmě pouze jedni žáci. O tři roky později jsem přešel do Rýmařova, kde mě vedl pan
Radek Koňařík.“

Na tuto éru určitě vzpomínáte v dobrém, že?

„Rád vzpomínám na dorost a úžasného trenéra pana VraSslava Hájka. Byly to krásné čtyři
roky. V žácích jsem hrával na postu krajního obránce. V dorostu jsem nejprve dělal
náhradníka v brance Jirkovi Štanglicovi. Posléze, až se objevil jako gólmanMíša Karásek, tak
jsem šel hrát na kraj zálohy. Poslední dva roky jsem hrával s Oskarem Geierem na stoperské
dvojici. Oskar měl našlápnuto ke slušné fotbalové kariéře. Nakonec skončil ve Strojírnách
Přerov. Nakonec skončil ve Strojírnách Přerov.“

Jaký byl přechod do mužské kategorie?

„Hrával jsem za B-tým mužů pod vedením pánů Miroslava Ondry, Jindřicha Zotha a Jiřího
Mušálka. Hrával jsem okresní přebor. Žádný velký střele branek jsem nebyl, ale ten první si
moc dobře pamatuji, dal jsem jej v Sosnové. V roce 1984 jsem se na škvárovém hřišS
v Rýmařově při hlavičkovém souboji vážně zranil.“

Co se přihodilo?

„Při dopadu jsem si utrhl vnitřní meniskus a začala dlouhá etapa léčení a operací. Tři měsíce
jsem měl nohu v sádře. V prosinci téhož roku jsem se podrobil operaci kolene. K akSvnímu
fotbalu se mi povedlo ještě asi na dva tři roky vráSt. V roce 1990, když žáci postoupili do
krajského přeboru, jsem dostal od tehdejšího předsedy klubu pana Josefa Ujfalušiho
nabídku, jestli bych nechtěl převzít družstva žáků jako trenér. Tak jsem se dostal
k trénování.“

To byla určitě zajímavá výzva.

„Žáci hráli Hanáckou župu ve velmi kvalitní společnosS. Od Jeseníku, přes Uničov a
Olomouc až po Přerov, Prostějov nebo Lipník nad Bečvou. Mužstvo tvořili chlapci ročníku
1976-78. Mezi nimi jsem rok trénoval Tomáše Ujfalušiho. Dále v mužstvu byli Michal
Schwarz, Josef Bršťák, Jarda Sedlář, Radim Přecechtěl, Luděk Šimko, kluci Robin a Marcel
Ujfaluši, Honza Přikryl, Libor Šebík, Radim Přecechtěl a další.“
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Když jste zmínil Tomáše Ujfalušiho. Bylo již tehdy znát, že má před sebou velkou kariéru?

„Už když jsem jej trénoval v Rýmařově, tak hrával s kluky, kteří byli o dva roky starší. Úplně
bez problému mezi ně zapadl. Hrával na levém kraji zálohy, případně ve středu zálohy.
V žácích bylo vidět, že je velkým talentem. Už v žácích přestoupil do Sigmy Olomouc. A i zde
hrával o kategorii výš, než do které by měl patřit. Měl tam kvalitní zázemí.“

Jak dlouho jste byl u dorostenců?

„Moje první trenérská zkušenost s dorostem byla hned v roce 1992. Dorostenci tehdy
postoupili z krajského přeboru do Moravskoslezské divize klub musel přihlásit dvojí dorost,
mladší a starší. Přijal jsem nabídku přejít k mladšímu dorostu. Velkým pomocníkem
v trenérské práci mi byl Ivo Schwarz.“

Dorostenecká divize je už poměrně kvalitní soutěž

„U mladšího dorostu v divizi jsem působil dva roky, starší vedl Zdeněk Přecechtěl. V roce
1993 dorost z divize sestupuje do Župního přeboru. V Župním přeboru pracuji s dorostem
do roku 2002. Při vzpomínkách na tuto práci nesmím zapomenout na své trenéry a vedoucí
jako Václav Tlapal, Jindřich Zoth nebo Antonín Kopeček.“

VráKl jste se ještě někdy k žákům?

„Ano, ale až v roce 2007, kdy jsme s René Zatloukalem převzali družstvo mladších žáků
v Moravskoslezské divizi. Mezi rokem 2002 až 2007 jsem trénoval postupně mladší a starší
přípravku převážně s chlapců ročníku 1995 a 1996. Žákovská divize se hrála do roku 2009.
Žáky jsem střídavě mladší a starší trénoval až do roku 2018. Mými trenérskými kolegy byli
Michal Furik, Maran Jiruš, Tomáš Durna, Ivan Hleba.“

Na co nejvíce vzpomínáte?

„Jako velké úspěchy v mládežnických kategoriích beru oba postupy do Moravskoslezských
divizí. Ať to byl dorost v roce 1992 či žáci v roce 2006. Zde jsem dokonce měl tu čest
v ročníku 2007 – 2008 trénovat mladší žáky. Trochu mě mrzí, že z kluků, kteří prošli mýma
rukama, hrála velká část v okolích klubech, ale ne v Rýmařově. Šikovných kluků bychom
našli dosa. Bohužel ale, neměli chuť poprat se o místo na slunci v družstvu mužů SK Jiskra.“

Vás vždy bavila více práce s mládeží? Nebo jste působil i u mužů?

„Na úplném začátku jsem byl jako hrající trenér u B-týmu mužů. S panem Jiřím Mušálkem
jsme je vedli asi pět let. Byla to dobrá parta. Hrávali jsme okresní přebor, ale každý rok jsme
se umísali v horních patrech tabulky. Vše bylo o partě a o přístupu. Jak jsem se ale dostal
k mládeži, chytlo mě to za srdce a věnoval jsem se práci s mladými.“

Co vás na práci s mládeží nejvíce baví?

„To nejhezčí je, když vidíte, jak se děa vyvíjejí a zlepšují. Když děa pracují podle mých
představ a vidím, že se stávají lepšími a lepšími fotbalisty. U těchmladších dbáme na vedení
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míče. Poté se zaměřujeme na přihrávky, střelbu, kombinaci. Práce s dětmi mě vyloženě
nabíjí.“

Vy kromě trénování působíte v oddílu jako funkcionář. Jak jste se k tomu dostal?

„Když ze zdravotních důvodů skončil ve funkci hospodáře klubu pan Jan Reichel, tak jsem
byl osloven, zda bych se tomu nechtěl věnovat. Hodně mi v tom pomáhal pan FranIšek
Pohanka, který tehdy stál v čele tělovýchovné jednoty. Dostal jsem na starost pokladu a
celkové hospodaření oddílu. Už si ani nevzpomenu, od kterého roku. Ale čtvrt stoleO to
určitě bude.“

U fotbalu v Rýmařově se pohybujete dlouho, takže můžete srovnávat. Jak se za tu dobu
změnil?

„Těžko se srovnává fotbal, který se hrál před 33 lety s Om dnešním. A to ve všech
kategoriích. Nyní je fotbal rychlejší, důraznější a agresivnější. Někdy je až škoda, že se
mládež hodně svazuje takIkou. Podle mého je to na škodu. Fotbal se hodně změnil. Třeba
současná generace hráčů, která je v Rýmařově tvořena kolem kluků Furikových, je úplně
jiná, než třeba ročníky 1976-1978, s nimiž jsem začínal. Fotbal se vyvíjí s dobou. V tom
současném je plno rušivých elementů. DěI mají jiné koníčky. Mobilní telefony, počítače a
tak podobně. My jsme přišli ze školy domů, hodili školní aktovky pod postel a šli ven. Jako
branky jsme použily vstupní dveře do domu, ploty, vstupní branky. Nedělali jsme nic
jiného, než sport a to hlavně s Om kulatým nesmyslem. V současné době je vidět, že přístup
děO je jiný. Trochu mi to na současné době vadí.“

DěH je všude méně. Je o to těžší je k fotbalu přivést a udržet u něj?

„Hlavně udržet. Každý fotbalový oddíl, aby fungoval, musí mládežníky nejprve získat a poté
je u tohoto sportu udržet. Hlavním problémem je ovšem to, že nás chodilo na trénink třeba
dvacet. Neexistovalo, že by nás nějak hodně chybělo. Jiný zájem nebyl. Nyní u dorostenců
vidíme, že mají problém dát se dohromady na trénink. Za nás jedna polovina dorostu
chodila v Rýmařově na gympl, druhá na průmyslovku do Bruntálu. Teď jsou dorostenci
rozházení po vzdálených školách, a nebo jsou z okolních měst a obcí a mají problém s
dopravou.“

Závěrem, jaká je budoucnost fotbalu v Rýmařově?

„Myslím si, že bychom tuto těžkou dobu měli zvládnout. Máme kvalitní zázemí, dvě
travnatá hřiště, hřiště s umělým povrchem. Zázemí je v Jiskře na takové úrovni, kterou nám
závidí hráči z daleko větších klubů či měst na Moravě. DěI i rodiče by to k nám mělo
přilákat. Hodně záleží i na trenérech, ale také na rodičích. Toto jsou spojené nádoby, které
musí spolupracovat. A budoucnost, dorostenci míří do divize, dobře se jeví mladší žáci, no
a muži, Moravskoslezská divize určitě klubu sluší.“



MFK HAVÍŘOV
Rýmařovské Jiskře se dnes postaví do cesty Havířov,
který vede bývalý ligový hráč Baníku Ostrava a Sparty
Praha a někdejší reprezentant Miroslav Matušovič.
Soupeř Jiskry se pohybuje v klidném středu divizní
tabulky. Před utkáním v Rýmařově je na 7. místě,
kterému vděčí zejména díky vydařenému jaru. V něm
Slezané zvítězili v sedmi z deseK zápasů a s 21
posbíranými body jsou průběžně třePm nejlepším
celkem jara.

Není tomu tak dávno, kdy Havířov
od Jiskry schytával i vyšší brankové
příděly. Tak například poslední
vzájemné utkání, které se hrálo
v Rýmařově, skončilo v říjnu 2021
vítězstvím týmu Milana Furika
v poměru 4:0. V paměK některých
hráčů jsou ještě i dvě vysoké výhry
Rýmařova 6:0 v letech 2015 a 2016.
Bilance posledních deseK
vzájemných zápasů v divizi je na
straně Jiskry, která zvítězila v šesK
z nich. Jednou se radoval Havířov a
třikrát byla k vidění remíza.
Naposledy loni v říjnu na hřišK
Havířova, kde se oba celky rozešly
po výsledku 1:1.

MFK Havířov, který vznikl v roce
2006 sloučením dvou jiných
havířovských celků, je klubem,
který na divizní úrovni působí
nepřetržitě již do sezony 2007/08,
což je nejdelší doba ze všech
účastníků tohoto ročníku.

SOUPISKA
# Brankáři
1 KrysKan Józef Majerczyk
20 Miroslav Přibyl
# Hráči do pole
7 Elvist Ciku
23 Miroslav Hamrozi
27 Jakub Heller
12 Vojtěch Kaniok
15 Patrik Kisiala
6 Alex Kisza
4 Daniel Jacek Kocemba
11 Marek Kožušník
8 Adam Michalek
24 Petr Michalčák
13 Jonasz Rafal Piekos
17 Wiktor Andrzej Pierlak
5 Adam Podešva
9 Jaroslav Streit
21 Jakub Velčovský
18 Tomáš Wojnar


